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ZAPISNIK 
sa 89. sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 7. oktobra 2019. godine 
 

Sjednica je počela u 12.00 časova. 
 Predsjedavao je Predrag Sekulić, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Filip Vuković, Ana Nikolić, Boris Mugoša i Raško 
Konjević. 

U skladu sa članom 65 Poslovnika Skupštine Crne Gore, poslanike Gencija Nimanbegua, 
Nikolu Rakočevića i Branka Čavora, zamijenili su poslanici Adrijan Vuksanović, Andrija 
Nikolić i Danijel Živković. 

U skladu sa članom 55 Poslovnika Skupštine, u svojstvu zainteresovanog poslanika, 
povodom razmatranja Izvještaja o realizaciji Strategije regionalnog razvoja Crne Gore 2014 – 
2020, za 2018. godinu, prisustvovao je poslanik Milun Zogović. 

Sjednici Odbora, u skladu sa članom 67 Poslovnika Skupštine Crne Gore, u svojstvu 
predstavnika predlagača, prisustvovali su: Predrag Marković, direktor Fonda za zaštitu 
depozita, Branislav Prelević, predsjednik Odbora Regulatorne agencije za energetiku, Dragutin 
Martinović, član Odbora Regulatorne agencije za energetiku, Zoran Đikanović, predsjednik 
Komisije za tržište kapitala, Nikola D. Pejović, sekretar Komisije za tržište kapitala, Miloš 
Čelanović, generalni direktor Direktorata za razvoj u Ministarstvu ekonomije i Zoran Vukčević, 
predsjednik Odbora direktora Investiciono-razvojnog fonda Crne Gore A.D.  

Rad sjednice pratili su predstavnici medija. 
Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje 
Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 

 

1. Izvještaj o radu Investiciono-razvojnog fonda Crne Gore A.D. za 2018. godinu sa 

finansijskim iskazima i Izvještajem nezavisnog revizora za 2018. godinu (na 

upoznavanje); 

2. Izvještaj o realizaciji Strategije regionalnog razvoja Crne Gore 2014 – 2020, za 2018. 

godinu; 

3. Izvještaj o radu Fonda za zaštitu depozita za 2018. godinu; 

4. Izvještaj o radu Komisije za tržište kapitala i stanju na tržištu kapitala sa Finansijskim 

izvještajem i Izvještajem nezavisnog revizora o izvršenoj reviziji finansijskih iskaza 

Komisije za 2018. godinu; 

5. Izvještaj o stanju energetskog sektora Crne Gore za 2018. godinu i 

6. Tekuća pitanja. 

 

*     *     * 
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Prva tačka - IZVJEŠTAJ O RADU INVESTICIONO-RAZVOJNOG FONDA CRNE GORE A.D. 

ZA 2018. GODINU SA FINANSIJSKIM ISKAZIMA i IZVJEŠTAJEM NEZAVISNOG 

REVIZORA ZA 2018. GODINU (na upoznavanje); 

 
Predsjednik Odbora, Predrag Sekulić, podsjetio je da se Izvještaj o radu Investiciono – 

razvojnog fonda Crne Gore sa finansijskim iskazima i Izvještajem nezavisnog revizora dostavlja 
Skupštini Crne Gore u skladu sa članom 18 Zakona o investiciono-razvojnom fondu, na 
upoznavanje. 

 
Uvodno brazloženje predmetnog izvještaja dao je Zoran Vukčević, predsjednik Odbora 

direktora Investiciono-razvojnog fonda i upoznao članove Odbora sa najzančajnijim 
aktivnostima IRF-a u 2018. godini, koje su detaljnije obrađene kroz sam izvještaj, kao i sa 
aktivnostima i trendovima tokom 2019. godine. 

 
U raspravi su učestvovali poslanici: Boris Mugoša, Raško Konjević, Ana Nikolić i Predrag 

Sekulić. 
 
Poslanik Boris Mugoša iskazao je interesovanje u vezi sa Garantnim fondom za 

preduzetnike, visinu sredstava Garantnog fonda, kao i da li je krenula i u kojoj je fazi realizaciae 
aktivnosti oko uspostavljanja navedenog. 

 
Poslanika Raška Konjevića interesovalo je da li je izvještaj IRF-a koji je dostavljen Skupštini 

isit kao i onaj koji je dostavljen Vladi i da li podaci u Izvještaju odgovaraju podacima sa kojima 
raspolaže Centralna banka Crne Gore. Postavio je pitanja koja su se odnosila na to koliko je 
sredstava u 2018. godini dato za poljoprivredne proizvođače sa sjevera Crne Gore i koji je broj 
individualnih poljoprivrednih proizvođača prema evidenciji IRF-a. Poslanik Konjević posebnu 
pažnju iskazao je za iznose sredstava koja su opredijeljena za privredna društva, Milkraft i 
Vektra Jakić, u ukupnom iznosu od oko 6 miliona eura, da li su ista namjenski korišćena, šta je 
sa opremom Milkrafta, da li je preduzeće Vektra Jakić bilo u stečaju kada je dobilo kredit, kao i 
pitanje u vezi obezbjeđenja zalogom od strane  preduzerća Vektra Jakić ukoliko dođe do stečaja. 
Takođe, iskazao je interesovanje u dijelu koji se odnosi na sredstva iz tzv. „Abu Dabi fonda“. 

 
Poslanica Ana Nikolić pozitivnim je okarakterisala podsticaje koje IRF obezbjeđuje za žene 

i mlade u biznisu, kao i navela primjer fabrike horizontalnih zamrzivača sa Cetinja, u kontekstu 
podrške od strane IRF-a, čiji proizvodni asortiman je dominantno izvozno orijentisan sa oko 
90% ukupnog plasmana. 

 

Nakon dobijenih odgovora od strane direktora IRF-a, predsjednik Odbora Predrag 

Sekulić, konstatovao je da se Odbor upoznao sa Izvještajem o radu Investiciono - razvojnog 
fonda za 2018. godinu i Finansijskim iskazima Investiciono-razvojnog fonda Crne Gore a.d. sa 
Izvještajem nezavisnog revizora za 2018. godinu. 
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Druga tačka - IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI STRATEGIJE REGIONALNOG RAZVOJA CRNE 
GORE 2014 – 2020, ZA 2018. GODINU 

 
Uvodne napomene o Izvještaju o realizaciji Strategije regionalnog razvoja Crne Gore 2014 

– 2020, za 2018. godinu, dao je Miloš Čelanović, generalni direktor Direktorata za razvoj u 
Ministarstvu ekonomije. 

Nakon obrazloženja predstavnika predlagača, Odbor je odlučio da podnese Skupštini 
sljedeći  
 

I Z V J E Š T A J 
 Odbor se kroz uvodno obrazloženje predstavnika predlagača, upoznao da je za 2018. 
godinu, na državnom nivou planirana realizacija projekata, programa i aktivnosti u vrijednosti 
od 794.891.344 eura i da je prema raspoloživim podacima, realizovano 751.053.099 eura, što čini 
94% planiranog. S tim u vezi ukazano je da je stepen realizacije ulaganja za Sjeverni region 
340.500.981 eura ili 81% planiranih ulaganja, za Središnji region 228.928.140 eura, odnosno 118% 
iznad planiranih ulaganja i za Primorski region 181.623.978 eura ili 99% planiranih ulaganja. 
Ukazano je da je u 2018. godini planirana realizacija 702 projekata, programa i aktivnosti, od 
čega za 40 projekata nije poznat status realizacije, te da je broj projekata koji su djelimično ili u 
potpunosti realizvoani 525, čime je stepen realizacije na nivou od 75%. Takođe, ukazano je da 
ukoliko se navedenom broju doda i 27 novih projekata koji nijesu bili predviđeni planom, a 
obuhvaćeni su izvještajem, stepen realizacije iznosi 79%. 
  

Odbor je ocijenio da je posmatrajući stukturu ulaganja prema pravcima razvoja, najviše 
sredstava uloženo za realizaciju aktivnosti u okviru pametnog rasta, 381.289.987 eura sa 74% 
realizacije, održivog rasta 335.449.561 eura sa 141% realizacije, a najamanje za inkluzivan rast 
34.313.551 eura što predstavlja 76% realizacije. 

Na Odboru je, prema podacima iz Izvještaja, konstatovano da: je na evidenciji Zavoda 
za zaopšljavanje na dan 31. decembar 2018. godine bilo 41.378 nezaposlenih lica; je na kraju 
2018. godine u Crnoj Gori bilo registrovano 29.772 mikro, malih i srednjih preduzeća sa 143.272 
zaposlenih; su sopstveni i ustupljeni prihodi lokalnih samouprava iznosili 164 mil. eura i da su 
u odnosu na 2017. godinu veći za 2 mil. eura; je došlo do pozitivnog kretanja kada je u pitanju 
indeks razvijenosti, pri čemu su izuzeti podaci za novoformirane opštine Petnjica i Gusinje jer 
nema uporednih pokazatelja iz prethodnog perioda; je poboljšana konkurentnost šest od 11 
opština iz Sjevernog regiona i dr. 
 
 Nakon izjašnjavanja, Odbor je, sa sedam glasova „za“ i jednim glasom „uzdržan“, 
odlučio da predloži Skupštini da usvoji sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
Prihvata se Izvještaj o realizaciji Strategije regionalnog razvoja 2014-2020, za 2018. godinu. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određena je poslanica Ana Nikolić. 
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Treća tačka - IZVJEŠTAJ O RADU FONDA ZA ZAŠTITU DEPOZITA ZA 2018. GODINU 

 
Uvodne napomene o Izvještaju o radu Fonda za zaštitu depozita za 2018. godinu, dao je 

Predrag Marković, direktor Fonda za zaštitu depozita. 
U raspravi je učestvovao poslanik Predrag Sekulić. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći  

 
I Z V J E Š T A J 

Odbor se u uvodnom obrazloženju, direktora Fonda za zaštitu depozita, upoznao sa 

strukturom Izvještaja i aktivnostima Fonda tokom 2018. godine koje su se, u najvećoj mjeri, 

odnosile na obaveze iz redovnog poslovanja i obaveze vezane za učešće u pregovaračkom 

postupku pristupanja Crne Gore EU iz kojih proizilaze izmjene zakona i regulative, kao i 

dostavljanje izvještaja po preporukama FSAP misije iz 2015. godine. 

Na Odboru je, između ostalog, konstatovano: da je na kraju 2018. godine ukupni depozitni 
portfolio banaka iznosio 3.461.546.872 €, što je za 5,84% više u odnosu na kraj 2017. godine; da su 
ukupni garantovani depoziti iznosili 1.466.697.210 €, što je za 9,29% više u odnosu na 2017. godinu; 
da je iznos sredstava Fonda na kraju 2018. godine iznosio 111.489.223 €, odnosno da je pokrivenost 
garantovanih depozita sredstvima Fonda iznosila 7,60%; da je ukupan broj deponenata iznosio 
886.784, što je za 2,97% više u odnosu na 2017. godinu;  da je ukupan iznos depozita koji nijesu 
uključeni u sistem zaštite iznosio 2297.903.133€, što je za 6,24% više u odnosu na prethodnu 
godinu; da je ukupan iznos depozita koji su uključeni u sistem zaštite depozita iznosio 
3.163.722.111 €, odnosno za 5,80% više nego u 2017. godini i da je broj deponenata koji ima pravo 
na isplatu garantovanog depozita iznosio 885.626 hiljada, odnosno za 3,12% više u odnosu na 2017. 
godinu. 

Odbor je konstatovao da u prethodnoj godini ukupano ostvareni prihodi iznose 16.827.009 
€, te da su veći od planiranih za 9,03% od prihoda ostvarenih u prethodnoj godini. 

Direktor Fonda upoznao je Odbor sa parametrima ostvarenim tokom 2019. godine koja se 
značajno razlikuje u odnosu na prethodne godine, imajući u vidu okolnosti da su dvije banke (IBM 
banka i Atlas banka) otišle u stečaj, te da je nivo isplaćenih garantovanih depozita, shodno zakonu, 
do momenta održavanja sjednice Odbora, oko 88%. 

Na Odboru je, takođe, ukazano da bi bilo korisno da Fond za zaštitu depozita, u susret 
razmatranju navedenog izvještaja na sjednici Skupštine, za potrebe članova Odbora, dostavi 
podatke u vezi sa navedenim. 

Nakon izjašnjavanja Odbor je sa sedam glasova „za“ i jednim glasom „uzdržan“ odlučio 

da predloži Skupštini da usvoji sljedeći 

ZAKLJUČAK 

Prihvata se Izvještaj o radu Fonda za zaštitu depozita za 2018. godinu. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Predrag Sekulić. 
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Četvrta tačka - IZVJEŠTAJ O RADU KOMISIJE ZA TRŽIŠTE KAPITALA i STANJU NA 
TRŽIŠTU KAPITALA sa FINANSIJSKIM IZVJEŠTAJEM I IZVJEŠTAJEM NEZAVISNOG 
REVIZORA O IZVRŠENOJ REVIZIJI FINANSIJSKIH ISKAZA KOMISIJE ZA 2018. GODINU 
 

Uvodne napomene o Izvještaju o radu Komisije za tržište kapitala i stanju na tržištu 
kapitala sa Finansijskim izvještajem i Izvještaju nezavisnog revizora o izvršenoj reviziji 
finansijskih iskaza Komisije za 2018. godinu, dao je Zoran Đikanović, predsjednik Komisije za 
tržište kapitala. 

Nakon obrazloženja predstavnika predlagača, Odbor je odlučio da podnese Skupštini 
sljedeći 

 
I Z V J E Š T A J 

Predsjednik Komisije za tržište kapitala, upoznao je Odbor da je Komisija u 2018. godini, 
nastavila rad na usaglašavanju regulative sa propisima EU u skladu sa razvojnim potrebama, 
procesom EU integracija i Sporazumom o stabilizaciji i pridruživanju i da je u skladu sa 
navedenim započeta izrada i usvajanje podzakonskih akata vezanih za implementaciju Zakona 
o tržištu kapitala. Takođe, ukazao je da je nastavljena realizacija IPA Twining projekata 
„Podrška regulaciji finansijskih usluga“ koji se realizuje u saradnji sa institucijama iz oblasti 
regulacije finansijskih usluga iz Njemačke, Hrvatske i Holandije a koji ima za cilj da omogući 
stabilno, održivo i efikasno funkscionisanje sistema u skladu sa najboljom praksom zemalja EU.  

 
Kada je u pitanju Izvještaj o stanju na tržištu kapitala, ukazano je da je: ukupan   promet   

ostvaren na Montenegroberzi u 2018. godini iznosio 147mil. eura, što predstavlja rast od 210% 
u odnosu na 2017. godinu; tržišna kapitalizacija na kraju 2018. godine iznosila 3,04 mlrd. €, što 
predstavlja rast od 6,7% u odnosu na početak godine kao i da berzanski indeksi MNSE10 i 
MONEX bilježe procentualan rast od 7,8% i 6,5% respektivno.  

U odnosu na finansijski izvještaj Komisije, Odbor je konstatovao da je Komisija u 2018. 
godini poslovala u skladu sa Finansijskim planom, kao i da su prihodi Komisije u 2018. godini 
bili veći od rashoda, pa je na kraju 2018. godine ostvaren višak prihoda nad rashodima u iznosu 
od 10.932 eura, te da je Komisija dobila pozitivno mišljenje nezavisnog revizora na finansijske 
iskaze. 

Odbor je, sa sedam glasova „za“ i jednim glasom „uzdržan“ odlučio da predloži 
Skupštini da usvoji slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

Usvaja se Izvještaj o radu Komisije za tržište kapitala i stanju na tržištu kapitala sa 
Finansijskim izvještajem i Izvještajem nezavisnog revizora o izvršenoj reviziji finansijskih 
iskaza Komisije za 2018. godinu 
 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Filip Vuković.  
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Peta tačka - IZVJEŠTAJ O STANJU ENERGETSKOG SEKTORA CRNE GORE ZA 2018. 
GODINU 

 
Uvodne napomene o Izvještaj o stanju energetskog sektora Crne Gore za 2018. godinu, 

dao je Branislav Prelević, predsjednik Odbora Regulatorne agencije za energetiku. 
U raspravi su učestvovali poslanici: Boris Mugoša i Raško Konjević. 
Nakon rasprave, Odbor je odlučio da podnese Skupštini sljedeći  

 
I Z V J E Š T A J 

 Predsjednik Odbora Regulatorne agencije za energetiku (RAE), u uvodnom obraćanju 
upoznao je Odbor sa sadržajem Izvještaja o stanju energetskog sektora koji, između ostalog, 
obuhvata: podatke o energetskim resursima i kapacitetima, nalaze iz nadzora energetskih 
subjekata, realizaciju investicija u energetskom sektoru, finansijsko poslovanje energetskih 
subjekata, stanje i aktivnosti na tržištu električne energije, aktivnosti u primjeni Zakona o 
energetici, kao i međunarodne aktivnosti RAE. Saopštio je da su neke od najznačajnih aktivnosti 
nastale u ovom periodu sljedeće: završena prva faza podmorskog interkonektora između Italije 
i Crne Gore, a početak rada očekuje se u drugoj polovini 2019. godine; započela realizacija 
„Idejni projekat Jonsko-jadranskog gasovoda na teritoriji Albanije i Crne Gore“ sa rokom 
trajanja od dvije godine i investicijom od 2.5 miliona eura obezbjeđenih od strane Investicionog 
okvira za Zapadni Balkan (WBIF); kao i da je RAE okončala postupak sertifikacije, započet 2017. 
godine, donijevši odluku da dodjeljuje sertifikat CGES-u, kao operatoru prenosnog sistema, 
potvrđujući na taj način njegovu potpunu nezavisnost od energetskih subjekata koji vrše 
djelatnost proizvodnje i snabdijevanja električnom energijom 

Takođe, ukazano je i na izazove sa kojima se suočava Agencija u kontekstu jačanja njene 
ukupne nezavisnosti kao regulatora, a to su: činjenica da saglasnost na statut Agencije daje 
Vlada, privlačenje i zadržavanje visoko obrazovanog i stručnog kadra, kao i potreba za većim 
zakonskim ovlašćenjima za sankcionisanje energetskih subjekata shodno zakonodavstvu EU. 
 Na Odboru je konstatovano da su u energetskom sektoru Crne Gore u 2018. godini bila 
prisutna 94 energetska subjekta i da nije bilo povećanja broja licenciranih snabdjevača 
električnom energijom, kao i da je stepen gubitaka i u prenosnom (2,21%) i u distributivnom 
(13,83%) sistemu ostvaren na nižem nivou nego u  prethodnoj godini. Takođe, konstatovano je 
da je u pogledu investicionih aktivnosti EPCG investirala oko 14 mil. eura, tj. tri puta više nego 
prethodne godine, da je CGES realizovao investicije u iznosu od oko 18 mil. eura od čega se 
80% odnosi na povezanu infrastrukturu interkonekcije Italija - Crna Gora, a da je CEDIS 
investirao oko 14 mil. eura u okviru kojeg se pozitivno ističe AMM projekat - „Pametna brojila“ 
sa 70% realizacije. U dijelu zakonodavnog okvira, Odbor se upoznao da je Ministarstvo 
ekonomije pripremilo Nacrt zakona o snabdijevanju naftnim derivatima u slučaju poremećaja 
u snabdijevanju i sprovelo javnu raspravu, te da se usvajanje istog planira do kraja 2019. godine. 
 
 Tokom rasprave na sjednici, ukazano je da i pored činjenice da je proizvodnja električne 
energije veća za 20,72% u odnosu na prosjek tokom prethodnih deset godina i dalje je evidentna 
razlika u kvalitetu isporuke električne energije između regiona, odnosno da podaci ukazuju na 
niži kvalitet isporuke na sjeveru države. Imajući u vidu nizak stepen (ispod 50%) realizacije 
planiranih investicija CEDIS-a, iskazana je dilema u vezi sa realnim planiranjem razvoja 
prenosnog sistema i rješavanja problema imovinsko-pravnih odnosa. Poslanike je interesovao 
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razlog kašnjenja u dinamici realizacije projekta ugradnje pametnih brojila, s obzirom na 
zakonsko rješenje koje predviđa da će operator distributivnog sistema električne energije do 1. 
januara 2019. godine najmanje 85% potrošača električne energije opremiti sredstvima 
savremenog sistema mjerenja. 
 Pozitivnim je ocjenjen početak realizacije projekta dvostranog napajanja Trafostanice 
Podgorica 4 koja je uzrok čestog nestanka električne energije na području glavnog grada. Stoga, 
polazeći od čestih prekida napajanja električnom energijom, poslanici su ukazali na potrebu da 
građani budu obeštećeni i obaviješteni o razlozima tih prekida.  
 Na Odboru je ocijenjeno korisnim da RAE organizuje kampanju koja bi građanima 
približila procedure za obeštećenje, a koje su objavljene na internet stranici RAE kao „primjena 
finansijskih kompenzacija u slučajevima neispunjavanja minimum kvaliteta snabdijevanja 
električnom energijom“ što je stupilo na snagu 8. avgusta 2019. godine, a po osnovu kojeg je 
iznos obeštećenja između 20 i 200 eura. 

Nakon rasprave, Odbor je, sa sedam glasova „za“ i jednim glasom „uzdržan“, odlučio 
da predloži Skupštini da usvoji sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
Usvaja se Izvještaj o stanju energetskog sektora Crne Gore u 2018. godini. 

 
Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Boris Mugoša. 

 

Šesta tačka – TEKUĆA PITANJA 
 
Predsjednik Odbora obavijestio je članove da je u skladu sa dogovorom sa ranijih sjednica, a o 
čemu su članovi Odbora obaviješteni na prošloj sjednici, odnosno, o potrebi da se tokom 
oktobra održi sjednica – kontrolno saslušanje nekog od subjekata revizije koji je dobio negativno 
mišljenje DRI u periodu oktobar 2017 – oktobar 2018. godine, izdvojena lista sljedećih 
negativnih revizija: 

 
JU O.Š. Dušan Korać - revizija pravilnosti – negativno mišljenje na usklađenost poslovanja sa 

propisima i 

Opština Kolašin za 2017. godinu - finansijska revizija i revizija pravilnosti - negativno mišljenje  

na finansijski izvještaj, negativno mišljenje na usklađenost poslovanja sa propisima 

REVIZIJE INFORMACIONOG SISTEMA 

Kadrovski informacioni sistem Uprave za kadrove - kadrovski informacioni sistem Uprave za 

kadrove ne obezbjeđuje cjelovitost i ažurnost Centralne kadrovske evidencije 

(U odnosu na političke subjekte 8 negativnih revizija) 

Takođe, izdvojeno je i ono što bi moglo biti predmet pažnje Odbora a to su tzv. REVIZIJE 
USPJEHA (4), i to: 
 

1. Efikasnost obračuna i naplate prihoda od korišćenja šuma - obračun i naplata prihoda 
od korišćenja šuma se ne sprovodi dovoljno efikasno. 
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2. Upravljanje projektima izgradnje i rekonstrukcije objekata obrazovanja i nauke - 
upravljanje projektima izgradnje i adaptacije objekata obrazovanja i nauke koji se 
finansiraju iz kapitalnog budžeta Direkcije javnih radova ne obezbjeđuju efikasnu 
realizaciju projekata. 

 
3. Efikasnost Uprave carina u sprovođenju mjera naplate carinskog duga - postoji niz 

segmenata koje je potrebno unaprijediti kako bi Uprava carina obezbijedila efikasniji 
sistem naplate carinskih potraživanja i carinskih dugova. 

 
4. Efikasnost sistema naplate poreskog duga poreskih obveznika u stečaju i likvidaciji - 

sistem naplate poreskog duga poreskih obveznika u stečaju i likvidaciji ne funkcioniše u 
dovoljnoj mjeri efikasno. 

 
*Navedeno je proslijeđeno članovima Odbora i putem mejla. 

 

*     *     * 

Sjednica je završena u 13.40 časova. 

*     *     * 

 

Broj: 00-63-7/19- 

 

 

SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA    PREDSJEDNIK ODBORA  

Demir Mujević, s.r.        Predrag Sekulić, s.r. 
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89. sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet održana 7. oktobra 2019. godine 

 

REZULTATI GLASANJA O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

 

Izvještaj o realizaciji 

Strategije regionalnog 

razvoja Crne Gore 2014 – 

2020, za 2018. godinu  

 

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Andrija Nikolić* 

Danijel Živković** 

Boris Mugoša 

Adrijan Vuksanović 

 Raško Konjević 

Izvještaj o radu Fonda za 

zaštitu depozita za 2018. 

godinu 

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Andrija Nikolić* 

Danijel Živković** 

Boris Mugoša 

Adrijan Vuksanović 

        Raško Konjević 

Izvještaj o radu Komisije 

za tržište kapitala i stanju 

na tržištu kapitala sa 

Finansijskim izvještajem 

i Izvještajem nezavisnog 

revizora o izvršenoj 

reviziji finansijskih 

iskaza Komisije za 2018. 

godinu 

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Andrija Nikolić* 

Danijel Živković** 

Boris Mugoša 

Adrijan Vuksanović 

         Raško Konjević 

Izvještaj o stanju 

energetskog sektora Crne 

Gore za 2018. godinu  

Predrag Sekulić 

Filip Vuković 

Ana Nikolić 

Andrija Nikolić* 

Danijel Živković** 

Boris Mugoša 

Adrijan Vuksanović 

          Raško Konjević 

 


